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Bestyrelsesmøde i SAS 
19. juni 2023 kl. 18.00 i klubhuset  

Dagsorden 
 
Mødedeltagere Status 
Claus Møller Christensen Referent 
David Frederiksen   
Ulrik Sams  
Jesper Bjerge Christensen   
Knud Erik Andersen  
Henrik Stæhr  
Anders Tümmler  
Lizette Rysgaard  
Charlotte Brodersen 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 

2. Orientering 
• Kristian Urban har lovet at skaffe låseattesten. 
• Vi er blevet kontaktet af Muskelsvindfonden om vi kan sejle med børn, som er på 

lejr på Musholmcentret. Der er kun én (David) som har meldt sig. 
• Klubkonferencen ligger i år den 10-11 november. Knud Erik, David, Claus og ?? 

ventes at deltage. 

3. Økonomi 
• Gennemgang af David/Knud Erik 
• Beholdninger kontrolleret og fundet ok. 
• OK har solgt deres mobiltelefon forretning, og derfor modtager vi ikke støtte for 

medlemmer som anvender den løsning, men støtten er dobbelt, hvis 
medlemmerne anvender OK’s App i perioden 1/6-2023 – 31/5-2024. 

• Efter drøftelse om vores muligheder for betaling af havnepenge undersøger vi 
muligheden for betaling via app (med mulighed for kortbetaling) 

4. Lokaler og Arealer (inkl torsdagshold) 
Aflæsning af el og vandforbrug (Henrik) 
Henrik taler med Kristian Urban om solfanger/vandvarmer – omkring elpatron 
temperatur. 

 
Projekter generelt (Claus) 
Torsdagsholdet: 
• Gør sommerklart og klargør til sankt hans. 
• Beton ved jolleplads og juniorskur. 

 
Øvrige 
• Solcelleprojekt – tages op igen til efteråret. 
• Bænk på bro 3? Vi undersøger muligheder og pris. 
• Vi laver et grill forbudt skilt til terrassen. (Henrik) 
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5. Hovmester 
Henrik har talt med hovmesteren. Han er ganske glad. 
Han sælger livligt at vores klub-rom. Der er solgt 16 flasker. 

6. Broudvalg 
• Genoptagelse af dialog om fremtidig mastekran i efteråret. 
• Skiltningen på kassen med havnepenge forbedres. Henrik laver en løsning inden 

sommerferien. 
• Der er meget stor søgning på pladser i vores havn. Det er et positivt ’problem’. Det 

er primært både på 23-28 fod. 
• Nye medlemmer vil fremover få tilsendt plads og havnereglement og velkomstbrev 

(spørgsmål og svar). Og vi forsøger at lave et ’velkommen til klubben’ 
arrangement onsdag den 16. august kl. 17 i multirummet. 

7. Kapsejladsudvalg 
Ladies cup blev afholdt onsdag den 14. august med 8 både. Et dejligt tiltag. 

8. Juniorer 
Brodækket er skruet fast. 
Søstjerneholde et startet – med 10 børn i sidste uge. SKØNT !! 
God vandtilvænning og glade unge. 
Vi har fået opsigelse fra 2 juniortrænere fra efter sommerferie.  
Torsdag i uge 26 er sidste træning inden sommer – og første træning efter sommer er 
8. august. (og 10/8 for søstjerner) 

9. Sejlerskole 
Der sejles med 2-3 både og med fuld besætning. 

10. Aktivitetsudvalg / Aktiviteter 
Vi glæder os til sankt hans – som dog bliver uden bål. 

11. Eventuelt 
 

12. Næste møde 
21. august 
 


